
Anonym (Innlevert den 30.05.2023) 

 

Det bør jobbes for at villreinens opprinnelige trekkruter mellom sommer og vinterbeite igjen blir 

brukt – Snøhetta, Knutshø og Rondane bør bli ett villreinområde igjen. Kostbare og tidkrevende 

tiltak må til. Å legge deler av E6 og jernbane over Dovrefjell i tunell, evt. svært store 

viltoverganger vil på sikt kunne gi villreinen mulighet til å passere det som i dag er en enorm 

barriere, samt at trafikk fremdeles kan gå over den gitte strekningen. 


